
Kallade:

Ordförande:     Christina Odengran
Vice ordförande:    Mary Ohrling
Sekreterare:     David Wedar
Skattmästare:     Fredrik Jonasson
Ordförande för sociala utskottet:  Filip Lindell
Studierådets ordförande:  Anni-Maria Taka
Näringslivsansvarig:    Josefin Skyttedal
Inspektor:     Erika P Björkdahl
Pro-inspektor:     Rolf Johansson
Fotograf     Felix Wideroth
Bröderna     Maximillian & Alexander Fischhaber

Förslag på Dagordning
1§ Mötets öppnande
2§ Val av en justeringsman tillika rösträknare

Josefin Skyttedal

3§ Val av mötesobservatör

Mary Ohrling

4§ Godkännande av kallelseförfarandet

Godkännes

5§ Adjungeringar

Maxi Fishhaber, Alex Fishhaber, Felix Wideroth får yttranderätt

6§ Fastställande av föredragningslistan
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Fastställs

7§ Protokoll från föregående sammanträde

Lägger protokoll 31(typ) mars till handlingar

8§ Meddelanden och rapporter
Ordf: Culpa cup, super lyckat, sponsorer tycker det var bra. Konferens med 
ekonomer, läkare och apotekare var väldigt lyckat, bra utbyte. Möte med 
kårgruppen igår. Enkäten har gått ut, foldern är påväg, 6 maj 13 maj kårevents. 
V.ordf: Mysteriet med de försvunna nycklarna. 2 café 2 klubbnycklar. Ta upp det 
med nycklarna på utskottsmötet. 
Skatt: Bokslutet är inlämnat till revisorn. Arbetet för skattgruppen har lugnat ner 
sig. Jobbar på en kvartals rapport. Det ekonomiska arbetet fortlöper. 
Ordf.soc: Jobbat med dokument, diplo har gett huvudbry. Culpa har gått bra. 
Fortlöpande arbete.
Anni-maria: Torbjörn Ingvarson blev vald, han fick 1/3 av rösterna. Håller på 
att planera den internationella sittningen. Den 19 maj föreläsning med Göran 
Labertz. Har haft PM stuga, välbesökt. Möte med uppstartsprogrammet, gick 
igenom deras framtid.
Näringsliv: Arbetet fortlöper. Event med Linklaters, cv fotografering! Pågående 
avtalsförhandling med linklaters, de vill fortsätta men kanske utöka vissa delar. 
Haft kontakt med eventuell ny sponsor, de ska få ha ett event. Complience 
grupp. Kul med nya sponsorer inom nya områden (bank??). 
Admin: Arbetet fortlöper.

9§ Bröderna
Maxi och Alexander

Föredrar  sitt förslag. 

10§ Marknadsföringspolicy

En ren och skär policy är inte satt

mer marknadsförings strategi
stark drivande kärna

11§ Majstämman

24 maj, facebook event 1 månad innan.
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12§ Inspektorval 

Stämmo punkt, omval av inspektor!

13§ Vänmiddag JF sthlm
 Preliminär 7 maj
14§ Vänmiddag ELSA/KD
 21 april 
15§ Husförman

Offert, hur mycket kommer ett element sticka ut?

17§ Val av recceombudsman

Arash moosavanian blir vald till recceombudsman.

18§ Uppstarts programmet 

Möte den 13/4 2015.

Två ledarmöte med särskilt ansvar för projektet och att uppstarts programmet 
ska införas i studierådets arbetsordningen och i stadgan.

19§ Podio

Bordlägges

20§ Diplomerings budget

Gasque gruppen har skickat in budget, ser inte super ut. ligger -4000 
Prata med universitetet om bidrag för att täcka i alla fall förlusten.

22§ System snack
Marknadskostnad. 

Risker i 2 års tid, för return investment
Support (tidsramar) - hur snabbt det börjar, 
Service konsult kan bli dyrt.
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23§ kvartals rapport

ingen kvartalsrapport utan en rapport. Kommer ut nästa vecka. 

24§ övig fråga
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